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Namens de fractie Beter Oss
Hennie van der Wal

Namens de
Hilde

Voor De Gemeenschcp

Motie woonvisie

De gemeenteraad van Oss in vergadering bijeen d.d. 30 januari 2020

Overwegende dat

- De vraag naar woningen groter is dan het aantal plannen voor woningbouw
- Onduidelijk is hoeveel en wanneer er gebouwd wordt in de kleine kernen in Oss
- Het coalitieakkoord meldt "Onze aandacht richt zich op het bouwen naar de behoefte voor het
stedelijk gebied. Maar ook in de kernen kijken we of we daar meer kunnen realiseren, om zo ook de
leefbaarheid beter te waarborgen"
- we de ingeslagen weg van de laatste jaren betreffende bouwen in de kernen vast willen houden,
zodat deze leefbaar blijven en de eigen aanwas de mogelijkheid heeft om in hun kern te kunnen
wonen
- De focus van de gemeente op de kernen Geffen en Ravenstein logisch is, want daar is de vraag
hoog.
- Ook andere kleine kernen, zoals Lithoijen, Overlangel, Haren en Macharen grote behoefte hebben
aan woningbouw
- Het portefeuillemanagement veel vraagt van de capaciteit van de gemeente en daarom ook naar
externe partijen gekeken moet worden
- De motie maatschappelijk aanbesteden is aangenomen

Draagt het College op om:

- Inzichtelijk te maken wanneer, welk aantal en op welke locatie woningen gebouwd gaan worden
- Na te gaan waar het mogelijk en gewenst is om werkzaamheden extern of door initiatiefnemers uit
te laten voeren
- Twee keer per jaar de raad te informeren over de plannen voor woningbouw in de gemeente Oss

En gaat over tot de orde van de dag,
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Namens de fractie VDG
Willeke Verhagen
Roel van de Camp

Namens de fractie CDA
Mari van Kilsdonk
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